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Abstract (en)
The drum (5) has a drum body (7) mounted at a frame (9) for rolling a rope. A crank (12) is connected with the drum body in a torque-proof manner
for rotation of the drum body around a longitudinal axis (6). A safety device is provided as an anti-twist plate of the drum body relative to the frame.
The safety device is implemented in such a manner that the crank is shiftable between a locking position and an unlocking position by a radial
pulling of a crank arm (14) of the crank relative to the longitudinal axis. The safety device has a lock arm firmly connected with the crank arm.

Abstract (de)
Eine Seiltrommel für einen Spielzeugkran umfasst einen eine Längsachse (6) aufweisenden und an einem Rahmen (9) gelagerten Trommelkörper
(7) zum Aufwickeln eines Seiles, eine mit dem Trommelkörper (7) drehfest verbundene Kurbel (12) zum Drehen des Trommelkörpers (7) um
die Längsachse (6) und eine Sicherungsvorrichtung (20) als Verdrehsicherung des Trommelkörpers (7) relativ zum Rahmen (9), wobei die
Sicherungsvorrichtung (20) derart ausgeführt ist, dass die Kurbel (12) zwischen einer Verriegelungsstellung und einer Entriegelungsstellung
verstellbar ist.
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